
Rockland Junior A Experience IP Fun Day

The Rockland Jr A Hockey Club would like to invite your team to participate to the 1st
annual IP Fun Day on Saturday December 28th and Sunday December 29th, 2024 at
Rockland CIH Arena, home of the Rockland Nationals Junior A Hockey Club and Clarence
Arena.

This event will be a 1 day event where 32 teams (IP A and IP B) will compete throughout the
day. This new concept fun day is an opportunity for the Rockland Junior A Hockey Club,
coaches and players to connect with the future generation of players coming up. Teams will
have direct access with players during the event.

This event is sanctioned under Hockey Eastern Ontario

The cost for the event is $650 per team.

Tournament Features

● Rockland Jr. A Nationals players and staff will be on site interacting with participants
● Facility visit of the National Jr A team premise (dressing room and facility visit)
● Every team will participate in 3 mini games of 42 minutes each
● A hockey story and snack time (hockey story read by a Jr A Nationals player)
● National anthems before every game
● Medals for every participant

Registration Form

For more information or to register your team, contact Marc-Andre Ranger at

Email: marcandreranger@hotmail.com
Tel: 343-997-3864

https://forms.gle/47432Mu1QtcKBizW8
mailto:marcandreranger@hotmail.com


L'expérience (Rencontre) Junior A du National de Rockland et jeunes joueurs
niveau initiation

Le club de Hockey Jr A National de Rockland vous invite à participer à sa
première classique annuelle Initiation A et Initiation B qui aura lieu à l' Aréna de Clarence et
Rockland (Aréna local du club de hockey National Jr A de Rockland) le samedi 28
et le dimanche 29 décembre 2024. L'événement permettra aux 32 équipes initiation de jouer
en plus de profiter de la présence de joueurs du National de Rockland. De plus, cette activité
permettra au club de hockey du National de Rockland de rencontrer les futures générations
de joueurs.

Les équipes initiation auront l'occasion d'être accompagnées par des joueurs du National
de Rockland tout au cours de la journée.

Le coût de l' événement est de 650$ par équipe.

Les jeunes joueurs pourront donc profiter de plusieurs avantages tout en participant à cette
journée mémorable.

Déroulement de la journée

● Les joueurs du National de Rockland Jr A seront heureux de rencontrer les membres
des équipes initiation.

● Une visite de la chambre de l' équipe avec joueurs du National ou membre du
personnel d'entraîneurs.

● Une histoire de hockey sera lu aux participants par un joueur des Nationals de
Rockland Jr. A

● Rencontre des joueurs du National de Rockland
● Chaque équipe participera à 3 mini matchs de 42 minutes
● L' hymne national avant chaque partie
● Médaille pour les participants

Inscription

Pour inscription ou si vous désirez des renseignements supplémentaires prière de
communiquer avec Marc-André Ranger

Tel: 343 997 3864
e mail: marcandreranger@hotmail.com

https://forms.gle/47432Mu1QtcKBizW8

